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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Eőkerül-e az elkerülő?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr .
Molnár Csaba Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A 8-as számú főközlekedési útvonal Körmendi elkerülő szakaszának megépítése régi vágya
Körmend lakosságának, melyre a szocialista kormányoktól már több ízben kaptak ígéretet . A
városon átzúduló kamion forgalom elviselhetetlen zajterhelést, leveg őszennyezést okoz
hosszú évek óta, és jelentős károkat szenvednek a lakóíngatlanok, és - nem utolsósorban - a z
átvezető főútvonal állapota is .

Kérem, válaszoljon !

• Mikorra és hány sávban készül el a 8 . sz. főútvonal körmendi elkerülő szakasza, vagy
ahogy a városban kérdezték, előkerül-e az elkerülő?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .

Bebes István
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